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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu  

a pre podporu vinohradníctva, ktoré sa konalo dňa 

06.09.2023 v zasadacej miestnosti Obecného domu, 

Alstrova 249 

 

Predseda komisie:  Ing. Michal Feik, PhD. 

Podpredseda komisie:  Mgr. Peter Pilinský 

 

Prítomní poslanci: Ing. Michal Feik, PhD., Ján Drotován, Ing. Miloslav Jošt, Ing. Róbert 

Pajdlhauser, Mgr. Peter Pilinský, Dominik Vrba 

 

Prítomní neposlanci: Milan Abel, Mgr. Juraj Dobšovič, Ladislav Findl, RNDr. Valter 

Makovský 

 

Ospravedlnení poslanci: Mgr. Marcel Duda 

 

Neospravedlnení poslanci: Miloš Máťuš 

 

Ospravedlnení neposlanci:  

 

Prizvaní/hostia: JUDr. Renáta Korduliaková, Bc. Janette Masloviecová, Ing. Vieroslava 

Štrbáková, Ing. Peter Semanco, Ing. Ingrid Vanerková. 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 08/2023. 

3. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu. 

4. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do správy 

MČ. 

5. Prieskum medzi obyvateľmi Rače o parkovacej politike. 

6. Rôzne. 

 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadnutie otvoril predseda komisie Ing. Michal Feik, PhD.. Konštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. Pred konaním komisie požiadal Ing. Michal Feik, PhD.. o informáciu o zariadení na 

zber a zhodnocovanie ostatných odpadov. Táto informácia bola zaradená do rokovania komisie ako bod 

č. 2 programu. Mgr. Pilinský požiadal pred rokovaním komisie o zaradenie bodu „Návrh na schválenie 

výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého kultúrneho domu, ul. Barónka č. 3.“ 

Tento materiál bol zaradený do rokovania komisie ako bod č. 3 a ostatné body programu sa posunuli 

o dve poradové čísla ako body č. 4 až č. 7 programu tak, ako boli uvedené v navrhovanom programe 

komisie. 
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Predseda dal hlasovať o uvedenom programe: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Informácia o zariadení na zber a zhodnocovanie ostatných odpadov. 

3. Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého kultúrneho 

domu, ul. Barónka č. 3.  

4. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu k 08/2023. 

5. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu. 

6. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do správy 

MČ. 

7. Prieskum medzi obyvateľmi Rače o parkovacej politike. 

8. Rôzne. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Informácia o zariadení na zber a zhodnocovanie ostatných odpadov. 

 

Materiál uviedla a o krokoch vykonaných zo strany MČ členov komisie informovala JUDr. 

Korduliaková. Mestská časť spolupracovala na podaní odvolania voči rozhodnutiu o povolení 

prevádzkovania zariadenia na zhodnocovanie odpadov, ktorú podalo Hlavné mesto SR Bratislava, ako 

účastník konania. Mestská časť Bratislava-Rača podala správnu žalobu voči rozhodnutiu OÚ Bratislava 

o tom, že sa daná činnosť má posudzovať podľa zákona o EIA. 

Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Pajdlhauser, RNDr. Makovský, Ing. Vanerková, Ing. Feik, PhD. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 10 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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Návrh uznesenia: 

Uznesenie 08/06/09/23/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie informáciu o zariadení na zber a zhodnotenie ostatných odpadov a odporúča MiÚ MČ 

Bratislava-Rača zaslať podnet na inšpekciu ŽP a objednať vyhotovenie kontrolnej hlukovej štúdie 

s použitím rovnakej metódy ako použil prevádzkovateľ. 

 

 

 

3. Návrh na schválenie výpožičky nebytových priestorov červenej lisovne Nemeckého 

kultúrneho domu, ul. Barónka č. 3.  

 

 
Materiál uviedol Mgr. Janík. Tento bod bol zaradený na prerokovanie komisii z dôvodu, že červená 

lisovňa je využívaná v požadovanom termíne v roku 2024 aj na pravidelné vinohradnícke a vinárske 

podujatia. Členovia komisie sa zhodli na tom, že je potrebné, aby bol tento materiál predložený do 

Komisie finančnej a majetkovej, do Rady miestneho zastupiteľstva a následne na schválenie Miestnemu 

zastupiteľstvu MČ Bratislava-Rača a doplnený o zoznam termínov, v ktorých sa v červenej lisovni NKD 

konajú vinohradnícke a vinárske podujatia. Po doplnení materiálu o požadovanú informáciu je možné 

schváliť návrh na schválenie výpožičky NKD tak, aby nenastala situácia, že nastane kolízia medzi 

dlhodobo plánovanými podujatiami v červenej lisovni.  

Diskusia: Ing. Pajdlhauser, Mgr. Pilinský. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 10 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 31/06/09/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva 

odporúča doplniť do tohto materiálu s návrhom na schválenie výpožičky červenej lisovne NKD, ktorý 

bude predložený na prerokovanie Komisii finančnej a majetkovej, kalendár s vinohradníckymi 

a vinárskymi podujatiami, ktoré sa majú konať v červenej lisovni. 

 

 
4. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu 

k 08/2023. 

 
Materiál odprezentovala Bc. Masloviecová. 

Diskusia: Ing. Jošt, Ing. Feik, PhD., p. Abel, Mgr. Pilinský, p. Findl, Ing. Pajdlhauser. 
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Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 10 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 32/06/09/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie predloženú informáciu. 

 

 

 

5. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

Nemeckého kultúrneho domu. 

 

 

Materiál odprezentovala Ing. Štrbáková. 

Diskusia: Mgr. Pilinský, Ing. Feik, PhD., Ing. Semanco, Ing. Pajdlhauser. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 10 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 
 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 33/06/09/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva berie 

na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení. Komisia zároveň požiadala vedúcu hospodárskej 

správy o zaslanie novo vypracovanej štúdie využitia Nemeckého kultúrneho domu členom komisie 

a poslancom MZ. 
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6. Návrh znenia Zásad hospodárenia s vlastným majetkom MČ a s majetkom zvereným do 

správy MČ. 

 

 

Materiál odprezentoval Ing. Semanco. 

Diskusia: Ing. Jošt, Ing. Feik, PhD., RNDr. Makovský, Ing. Vanerková, Mgr. Dobšovič, Ing. 

Pajdlhauser. Prednosta po diskusii informoval, že všetky pripomienky budú zapracované do materiálu 

zaslaného na KFaM. 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Stanovisko bolo schválené. 

 

Návrh stanoviska: 

Stanovisko 34/06/09/23/KŽPDV/S: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva MZ 

MČ Bratislava-Rača odporúča MZ MČ Bratislava-Rača schváliť návrh Zásad hospodárenia s vlastným 

majetkom mestskej časti Bratislava-Rača a s majetkom zvereným do správy mestskej časti Bratislava-

Rača v predloženom znení s účinnosťou od 01.11.2023 s pripomienkami. 

 

 

 

7. Prieskum medzi obyvateľmi Rače o parkovacej politike. 

Materiál odprezentoval Ing. Feik, PhD. Prieskum ukázal, že so zavedením regulovaného parkovania je 

v Krasňanoch vo všeobecnosti spokojnosť, pričom respondenti pociťujú stále problematické parkovanie 

najmä cez víkend a po skončení bežnej pracovnej doby. Takmer dve tretiny respondentov odporučilo 

zaviesť regulované parkovanie aj v iných lokalitách Rače, resp. Bratislavy.  

V prieskume sa 48,2 % opýtaných obyvateľov Rače a Východného vyjadrilo, aby bolo v ich bydlisku 

zavedené regulované parkovanie a 39,6 % nesúhlasí s regulovaným parkovaním. Plánované spustenie 

regulovaného parkovania malo byť v roku 2026, za účasti participácie obyvateľov a zverejnením 

projektu organizácie dopravy by to mohlo byť aj v r. 2024. Pred spustením by bolo vhodné začať viesť 

diskusiu na túto tému a zavolať na stretnutie splnomocnenca primátora Bratislavy pre parkovaciu 

politiku p. Hercega. Otázkou stále zostáva, či pri rozšírení regulovaného parkovania je vhodnejšie Raču 

rozdeliť do 7 zón alebo ponechať jednu zónu a či majú byť developerské projekty zahrnuté do zóny 

s regulovaným parkovaním. Rovnako komisia zastáva názor, že v zóne by nemali byť parkovacie miesta 

priamo pri školách, pošte a malo by to byť riešené ako krátkodobé státie.  

Diskusia: Ing. Pajdlhauser, p. Findl, Mgr. Dobšovič, Ing. Vanerková, J. Drotován, p. Abel. 
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Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Ing. Michal Feik, PhD.    

Ján Drotován    

Mgr. Marcel Duda - - - - 

Ing. Miloslav Jošt     

Miloš Máťuš - - - -

Ing. Róbert Pajdlhauser    

Mgr. Peter Pilinský    

Dominik Vrba    

Milan Abel    

Mgr. Juraj Dobšovič    

Ladislav Findl    

RNDr. Valter Makovský    

Hlasovanie spolu: 9 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Návrh uznesenia: 

Uznesenie 09/06/09/23/KŽPDV/U: 

Komisia životného prostredia, dopravy, výstavby, územného plánu a pre podporu vinohradníctva MZ 

MČ Bratislava-Rača berie na vedomie prieskum medzi obyvateľmi Rače o parkovacej politike 

a odporúča do najbližšej komisie pozvať splnomocnenca primátora Bratislavy pre parkovaciu politiku 

p. Hercega a aktualizovať a zdieľať výsledky prieskumu. 

 

 

8. Rôzne 

 

a) p. Abel sa pýtal na ohradníky do viníc, ktoré mestská časť kúpila, ktoré sú už rozdané. Podľa 

informácii z MiÚ bolo RVS oznámené ešte koncom roka 2022, že ohradníky sú nakúpené a pripravené 

k prevzatiu. Ohradníky zo skladu MiÚ boli prevzaté až v priebehu leta 2023. V diskusii vystúpili Ing. 

Pajdlhauser. 

 

b) Ing. Jošt – pýtal sa na novú pamätnú tabuľu, pripomínajúcu návštevu pápeža Jána Pavla II., ktorá má 

byť osadené v parku J.M.Hurbana. 

 

c) RNDr. Makovský informoval o situácii na Východnej ulici z ostatnej komisie. Ing. Pajdlhauser 

informoval, ktoré kroky v tejto veci MČ vykonala (preverenie kolaudačného rozhodnutia na obslužnú 

komunikáciu pre obchody na Púchovskej ulici, rokovanie so ŽSR) a plánované rokovanie s LIDL-om 

ohľadom komunikácie, avšak na odľahčenie dopravy cez Výhonskú ulicu, ktorá je hranicou obytnej 

a priemyselnej zóny, je potrebné sprístupniť pozemok v správe ŽSR.  

 

  

 

      Záver 

Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 18.35 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                 Ing. Michal Feik, PhD. 

                                                                                                                  predseda komisie 

 

Zapísal: Mgr. Karol Janík 

07.09.2023  


